
Fra: tbroda@broadpark.no (tbroda@broadpark.no)
Sendt: 16.01.2019 13.22.31
Til: Postmottak Indre Fosen kommune
Kopi: 

Emne: VS: Vedr. flytebrygge på eiendommen gbnr. 140/136
Vedlegg: 
Hei Indrefosen kommune.
Sendte Grethe Rostad 2 stk. mailer direkte til hennes email i kommunen, se under.
Men det er vel rett at det også skal sender til postmottak slik at det skal registreres så jeg sender de nå til Dere så
jeg vet at det blir rett.
Tore Brodahl
 

Fra: tbroda@broadpark.no <tbroda@broadpark.no> 
Sendt: 14. januar 2019 14:37
Til: 'Grethe Rostad' <Grethe.Rostad@indrefosen.kommune.no>
Emne: SV: Vedr. flytebrygge på eiendommen gbnr. 140/136
 
 
14/1‐2019
Hei Grethe.
Vi vil ha med noe mere fra det innlegget som jeg sendte deg i går.
Jeg Alf Frengen har drevet fiske siden jeg var bare 6‐7 år da jeg hjalp min far med line og garn, slik har vi hatt det 3‐
4 generasjoner. Alle registrerte fiskere med kvote og laksvald.
Vi hadde en tre sjark på 34 fot som lå på svai ute i havna, og rodde alt ut med en liten robåt, det var meget tungvint
å dra garn, dregger og blåser fram og tilbake.
Fisk skulle også på land og en måtte ro flere ganger hvis en fikk mye.
Vi solgte tre sjarken og jeg bygde meg en 26 fot Selfasjark i midten av 90 tallet.
For å lette arbeidet så søkte vi å få bygge en kaie utenfor vår brygge og fikk det godkjent, og lagde også en
flytebrygge der som ble i bruk i 94‐95.
Da ble det en mye lettere arbeidssituasjon, en la til flytebrygga med sjarken og la inn og ut alt bruk direkte fra
brygga våre. Laksenot snekke la også til der og det var lettvint å dra nota opp på tørk og rensing på kaia. Da drev jeg
fiske sammen med min bror (vi hadde på det meste 4 dobbelnøter å arbeide med)
Dette drev jeg helt til ca. 10 år siden da jeg ble pensjonist, men min svigersønn har brukt den fra da og helt til i dag.
Og normalt ligger det 2‐3 båter der i sesongen.
Han skal selge sin cabincruiser og kjøpe seg en combisjark som skal ligge der og brukes til hobbyfiske. Vi skal også
fornye vår notbåt i år slik at den blir mere bruk til fiske.
Mitt barnebarn fisker også mye når han er her i Fevåg.
Mitt oldebarn er meget interessert i fiske og sjø og holder på å utdannelse til dette, og har lyst på dette yrke i
framtiden.
Skulle vi ikke få dette godkjent så vil alt dette gå tapt da brygga/kaia være ubrukelig.
Ved fjæra sjø så er det bare ca. 0,5m med vann ytterst og da tørner båtene og kan ødelegges. Og avstanden mellom
dekket til båtene og rekkverket på kaia er på ca. 4‐5m, og vil bli meget vanskelig med å få bruk opp og ned i
båtene.
Og det vil bli å gå tilbake mange år i tid.
Og i andre havner er det mere og mere flytebrygger som de som eier land og brygger har og letter tilværelsen med
å ha båt
 
For Alf Frengen
Tore Brodahl
 
13/1‐2019
Hei Grethe.
Takk for det også til deg selv om en ikke synes været er noe å si godt om.
 
Men synes det er meget rart at dere ikke finner de brevene.
Alle papirene i denne saken har jeg funnet i regulerings planene i Fevåg



Selv har jeg sittet i helga og funnet ut at vi har fått svar på begge de to der vi opprettholder søknadene.
 
Den første søknaden datert 29/1‐96 fikk vi svar fra kommunen datert 5/6‐96 av Reidar Samuelsen.
 
Den andre datert 11/7‐96 fikk vi svar fra kommunen datert 9/10‐96 også av Reidar Samuelsen.
Sendt til Alf Frengen datert 11/10‐96 av Marte Lillemo Sandvik.
 
Vi sendte også et brev til kommunen, datert 4/3‐2000 (dette hadde jeg ikke med sist), der vi kom med et forslag
om å flytte bevaringsområdet til marbakken slik at flytebryggene ikke var i bevaringsområdet men i fortøynings
området.
Vi fikk svar på dette datert 3/5‐2000 fra Hovedutvalget for landbruk, teknisk og miljø at de synes at flyte brygger i
området ikke var noe fremmedelement, snarere tvert imot.
Og at det mest fornuftige vil etter deres mening være å trekke bevaringsområdet inn til marbakken.
Og det ble enstemmig vedtatt 2/5‐2000, og justering av bevaringsområdet sjø ble gjort.
 
Så fikk vi et brev fra kommunen med nytt kart og tegnforklaring datert 14/12‐2000 underskrevet av Ordfører Per
Kristian Skjærvik det bevitner at linjen for bevaringsområdet er flyttet opp til marbakken, slik at våres flytebrygge
ligger i området for fortøyning.
 
Og etter dette ( år 2000)er alle kart og bilder som er i kommunen og andre steder, er vår flytebrygge plassert, der
den har vært siden 1995.
 
Vi snakket da med kommunen med å få et skriv med den endelige godkjennelse, med svar om at det skulle
komme etter hvert. Men fikk også svar at når det var godkjent med flytting av grenselinjen i bevaringsområdet og
at det ikke var noe fremmedelement med flytebrygger i området, så var det godkjent.
Og etter flere forespørsler fikk vi samme svaret, de hadde det travelt og andre prioriteringer.
Da gav vi opp med flere purringer og trodde at alt var ok.
 
Så etter dette så mener vi at vi nå kan få en skriftlig godkjennelse på å ha vår flytebrygge der den har ligget i snart
25år og ikke til hinder for noen. Og ikke fått en eneste negativ ytring.
 
Jeg kan komme i et møte med dere og vise dere alle papirene.
 
For Alf Frengen
Tore Brodahl
 
Fra: Grethe Rostad <Grethe.Rostad@indrefosen.kommune.no> 
Sendt: 10. januar 2019 10:26
Til: 'tbroda@broadpark.no' <tbroda@broadpark.no>
Kopi: Postmottak Indre Fosen kommune <Postmottak@indrefosen.kommune.no>
Emne: Vedr. flytebrygge på eiendommen gbnr. 140/136
 
Hei og godt nyttår J
 
Vi har nå sjekket våre arkiver og ikke funnet de søknadene som du viste meg.
 
I og med at dokumentasjon på søknad eller vedtak om flytebrygge ikke foreligger, vil flytebryggen anses å være et
ulovlig tiltak.
Muntlige avtaler har vi ikke kontroll på og er derfor ikke juridisk bindende i kommunens saksbehandling.
 
Ved eventuell søknad om flytebrygge, må det dokumenteres at tiltaket kommer utenfor bevaringsområdet i
reguleringsplanen.
 
Med hilsen
Grethe Rostad
byggesaksbehandler
 
 



 
 
 


